
Referat bestyrelsesmøde 7/10-21 kl. 19.30 hos Kai 
Til stede: Michael, Kai, Lars, Mette, Hanne 

1. Opsamling på generalforsamling 
a. Shelter på overdrevet 

i. Der er pt. ikke økonomi til at bygge et shelter, der blev lavet stort underskud 
i sidste regnskabsår og der bliver også underskud i år. 

ii. Det er derudover et stort arbejde at få bygget et shelter, både administrativt 
i forhold til at søge byggetilladelse mv., købe ind og bygge det. 

iii. Der vil derfor ikke blive iværksat opførelse af shelter på nuværende 
tidspunkt 

iv. Der er behov for drøftelse af hvem der må bruge det, om man booker sig 
ind, hvem der evt. skal stå for tilsyn ift. oprydning.   

b. Løse hunde 
i. Vi ser det ikke som et stort problem som vi vil gøre noget ved lige nu 

c. Næste års generalforsamling på en anden lokation end Rebildhus? 
i. Der er fordele ved at bruge Rebildhus ift. pris og fleksibilitet ift. at antal 

fremmødte er ukendt 
ii. Vi undersøger om vi kan lave tilsvarende aftale på Røverstuen 

2. Status fra Vild-med-vilje udvalget (Mette) 
a. Henrik slår de uklippede arealer ned sidste gang der klippes græs. Mette får en pris 

fra Henrik 
b. Udvalget køber frugttræer til plantning på overdrevet ved det nye bord-bænkesæt 

her i efteråret 
c. Udvalget køber/høster frø til såning af de sidste fræsede arealer  

3. Evaluering af arbejdsdag 
a. Det var en rigtig god dag i år, der var nye grundejere med, alle opgaver blev løst og 

flere blev siddende og hyggede sig efter arbejdsdagen 
4. Planlægning af næste bestyrelsesmøde 

a. Næste møde afholdes tirsdag den 1/2-22 hos Michael 
5. Evt.  

a. Der er behov for ny kasserer da Kai stopper ved næste generalforsamling – emner 
mangler 

b. Asfaltstien mod øst er ved at være ødelagt af rødder. Mette undersøger hvad prisen 
vil være på at få den omasfalteret. 

c. Der mangler lygtepæle nogle steder, især mellem runderne. Lars kontakter 
kommunen for at høre  

d. Lars kontakter kommunen ang. vejen/stien mellem Lyngvej og vores sti mod 
nordøst. 

 


